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劳动节的由来
　　为纪念这次伟大的工人运动，1889年7月，在恩格斯组织召开的第二国际成立大会上宣布将每年的五月一日定为国际劳动节，简称“五一”。这一决定立即得到世界各国工人的积极响应。1890年5月1日，欧美各国的工人阶级率先走向街头，举行盛大的示威游行与集会，争取合法权益。从此，每逢这一天，世界各国的劳动人民都要集会、游行，以示庆祝。
　　To commemorate the great labor movement in July， 1889， Engels organized the second international meeting of the founding declared May 1st each year as the international labor day， referred to as the ＂five one＂. This decision immediately positive response from workers around the world. In May 1， 1890， Europe and the United States to lead the working class to the streets， held a grand demonstrations and rallies， fighting for the legal rights and interests. From then on， every day， labor people of the whole world will rally， parade， to show to celebrate.
劳动节名人名言
　　I believe in the dignity of labor， whether with head or hand； that the world owes no man a living but that it owes every man an opportunity to make a living. --John D. Rockefeller
　　我相信，无论体力劳动还是脑力劳动都是高尚的；世界不会让人不劳而获，而会给人一次谋生的机会。 ——约翰·D·洛克菲勒
　　I＇m a great believer in luck， and I find the harder I work， the more I have of it. --Thomas Jefferson
　　我非常相信运气，而且我发现，越是辛勤工作我的好运就越多。 ——托马斯·杰弗逊
　　God give me work， until my life shall end. And life， until my work is done. --Epitaph of Winifred Holtby
　　上帝给我工作，直到生命结束；上帝给我生命，直到工作完成。 ——温尼弗雷德·霍尔比的墓志铭
　　A hundred times every day I remind myself that my inner and outer life depend on the labors of other men， living and dead， and that I must exert myself in order to give in the same measure as I have received and am still receiving. --Albert Einstein
　　我每天上百次的提醒自己：我的精神生活和物质生活都是以别人（包括生者和死者）的劳动为基础的，我必须尽力以同样的分量来报偿我所领受了的和至今还在领受着的东西。 ——阿尔伯特·爱因斯坦
　　Work is the grand cure of all the maladies and miseries that ever beset mankind. --Thomas Carlyle
　　工作是医治人类一切顽疾和厄运的良药。 ——托马斯.卡莱尔
　　One crowded hour of a glorious life is worth an age without a name. --Walter Scott
　　辉煌的一生中忙碌的一小时，抵得上碌碌无为的一世。 ——沃尔特·司各特
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